
 
Kraków, 20 maja 2025 r. 

Grzegorz Garboliński 
Radny Miasta Krakowa 
Klub Radnych Nowej Lewicy 
 

Szanowny Pan Aleksander Miszalski 
Prezydent Miasta Krakowa 

 
Interpelacja dot. wykroczeń drogowych z udziałem rowerów elektrycznych 

odnotowanych przez Straż Miejską Miasta Krakowa 
 
Szanowny Panie Prezydencie,  
 
Zwracam się do Pana z poniższymi pytaniami: 
 

1. Jaką ilość wykroczeń drogowych odnotowała Straż Miejska Miasta Krakowa z 
udziałem rowerów elektrycznych w 2024 roku? 

 
2. Jaką ilość wykroczeń drogowych odnotowała Straż Miejska Miasta Krakowa z 

udziałem rowerów tradycyjnych w 2024 roku? 
 

3. Jaka ilość tych wykroczeń miała miejsce na ścieżkach rowerowych? 
 

4. Jakiego typu były to wykroczenia? 
 
 

Z wyrazami szacunku, 
Grzegorz Garboliński 

Radny Miasta Krakowa 
 
 


